
Fusiekoorts in Haspengouw

Wat zal er met Nieuwerkerken gebeuren?
Je kan de krant niet openslaan of er staat wel een bericht in van een Haspengouwse burgemeester die � irt met een andere 
gemeente in de streek over een gemeentefusie. In Nieuwerkerken kijkt men voorlopig de kat uit de boom, maar is dat wel goed? 
N-VA Nieuwerkerken vindt de houding van het gemeentebestuur bijzonder riskant.

N-VA wil onderzoekscommissie
De positie van N-VA Nieuwerkerken is 
duidelijk: onze lokale afdeling is geen 
vragende partij voor een fusie. We vinden 
echter wel dat we als gemeente inhoudelijk 
én strategisch klaar moeten zijn voor het 
moment dat een fusie ooit verplicht wordt, 
en die kans blijft reëel. Daarom diende 
gemeenteraadslid Marie-Rose Schops 
tijdens de gemeenteraad van december 
een voorstel in voor de oprichting van een 
onafhankelijke onderzoekscommissie die 
de voor- en nadelen van een gemeentelij-
ke fusie kan bespreken. Deze commissie 
kan dan in alle objectiviteit de relevante 
cijfers verzamelen en de effecten van een 
fusie (of niet-fusie) onderzoeken met 
betrekking tot de dienstverlening van de 
Nieuwerkerkenaar.

Gemeentebestuur wilt er niet van weten
Gemeenteraadsleden van de CD&V-meer-
derheid struikelden over elkaar om het 
N-VA-voorstel af te schieten. Het voor-
naamste argument beperkte zich tot: 

“Laat ons gemeentepersoneel met rust met 
voorstellen die extra werk opleveren.” Er 
volgde geen enkel ander zinnig argument 
om een transparante onderzoekscommis-
sie af te schieten die ook naar de mening 
zou polsen van de inwoners van alle vier 
deelgemeenten.

De N-VA vindt de reactie van het 
 gemeentebestuur bijzonder riskant. “Men 
redeneert dat Nieuwerkerken sowieso 
gegeerd zal zijn als het zover is, maar men 
vergeet dat de onderhandelingspositie van 
onze gemeente sterk verzwakt zal zijn als 
we pas willen deelnemen in een latere fase 
van de gesprekken. Tegen dan hebben 

andere gemeenten onderling ongetwijfeld 
al een vergevorderd akkoord over essenti-
ele diensten zoals onderwijs en kinderop-
vang,” zegt Marie-Rose Schops. 

“Gemeentebestuur, word wakker!”
Verschillende Haspengouwse gemeenten 
hebben alvast de krachten gebundeld om 
via een gespecialiseerd bureau te onder-
zoeken wat de voor- en nadelen zijn van 
een fusie in onze regio. Hieraan nemen 
zelfs gemeentebesturen deel die radicaal 
tegen een fusie zijn van hun gemeente. 
Maar bij hen leeft wel degelijk het besef: 
“We moeten klaar zijn als het ooit wordt 
verplicht.” N-VA Nieuwerkerken kan 
zich vinden in deze redenering en vraagt 
aan het gemeentebestuur om wakker te 
worden.

U wil meer weten of uw mening kwijt? 
Contacteer ons op nieuwerkerken@n-va.be

Samen komen we erdoor!’
‘Nog even volhouden. 

Het gemeentebestuur wil de voor- en nadelen 
van een fusie niet onderzoeken. Dat is 
bijzonder riskant.”

Het gemeentebestuur wil de voor- en nadelen 

Wij zijn geen vragende 
partij voor een fusie, 
maar we moeten wel 
klaar zijn.”

N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops
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Goed gedaan Marc! 
Voor het eerst is onze Nieuwerkerkense N-VA-afdeling vertegenwoordigd in de nationale partijraad van de 
N-VA, het op een na hoogste beslissingsorgaan van de partij. Tijdens een spannende verkiezing wist Wijernaar 
en afdelingsondervoorzitter Marc Reyniers uit de Dennenbosstraat de harten van de Limburgse N-VA-mili-
tanten te veroveren en mag hij voortaan maandelijks rond de tafel zitten met onder andere Bart De Wever, Jan 
Jambon en Theo Francken. Goed gedaan Marc! 

Kozen in de steek gelaten door De Lijn
N-VA Nieuwerkerken is verbolgen over de manier waarop Kozen 
wordt behandeld in het nieuwe vervoersplan van De Lijn. De Lijn heeft 
namelijk besloten om de passage van buslijn 21A via het centrum van 
Kozen te beperken tot drie keer per dag, in plaats van elk uur zoals 
het nu is. Hoewel het schoolvervoer vanuit het centrum wel verzekerd 
blijft, redeneert men vanuit De Lijn dat het praktisch haalbaar moet 
zijn voor de Kozenaren om via de fiets of de belbus vanuit de kerk over 
de Heiligenbornstraat naar de steenweg in Alken te reizen om daar 
de bus te nemen. N-VA-gemeenteraadslid Marie Rose Schops reageert 
teleurgesteld op deze vreemde redenering: “In tijden dat het openbaar 
vervoer gepromoot moet worden, kiest De Lijn ervoor om een volledige 
deelgemeente af te sluiten van volwaardig openbaar vervoer. De Koze-
naren hebben recht op een frequente verbinding vanuit het centrum 
met Hasselt en Sint-Truiden.”

Transparantie gevraagd in dossier postgebouw
Geen kinderdagverblijf, maar wel een � etsenwinkel. Dat is de nieuwe bestemming van het linker gedeelte van het gebouw van 
Bpost. Opmerkelijk, want er ging aanvankelijk toch een bestemming van openbaar nut komen? Hoe zit de vork in de steel?

Een korte geschiedenis: een tijdje geleden stond een gedeelte van 
het gebouw waarin nu Bpost gevestigd is te koop. Het gemeente-
bestuur stelde strenge eisen: het gebouw kon geen commerciële 
invulling krijgen en moest omwille van het hopeloos verouder-
de ‘Bijzonder Plan van Aanleg’ (het BPA) een bestemming van 
‘openbaar nut’ krijgen. Men sprak over de mogelijkheid van een 
kinderdagverblijf. N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops 
steunde die visie ook in de gemeenteraad. De huidige eigenaar 
heeft het gebouw vervolgens onder deze voorwaarden gekocht. 
Wat daarna gebeurde, tart alle verbeelding: de werken voor een 
commerciële zaak gingen achter de schermen van start en op 
de gemeenteraad van 10 december liet het gemeentebestuur een 
bestemmingswijziging goedkeuren waarbij commerciële activi-
teiten wel mogelijk worden in onder andere dat gebouw. 

Een rad voor de ogen
“Voor alle duidelijkheid: het gemeentebestuur heeft in dit 
dossier geen onwettelijke handelingen gesteld,” benadrukt 
Marie-Rose Schops, “maar het heeft wel handig gebruik gemaakt 
van de regelgeving om met voorbedachte rade te bereiken wat 
het van het begin af al wou: een fietsenwinkel in het gebouw van 
Bpost.” De oppositie werd op de gemeenteraad een rad voor de 
ogen gedraaid door eerst te verklaren dat het gebouw, dat toen 
nog te koop stond, gebruikt zou worden voor een bestemming 
van openbaar nut. Dat is een bijzonder kwalijke vaststelling. 

Positief voor de middenstand
N-VA Nieuwerkerken onderlijnt dat ze zelfstandige activiteiten 
in het centrum absoluut wil ondersteunen. De wijziging van het 
BPA en de komst van jonge ondernemers is op zich een bijzon-
der goede zaak en zal bijdragen tot een levendiger centrum. 
De N-VA zal dan ook elk voorstel mee ondersteunen dat het 
ondernemerschap in Nieuwerkerken stimuleert, op voorwaarde 
dat beslissingen in volle eerlijkheid en transparantie worden 
genomen.

nieuwerkerken@n-va.be
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De fotograaf van N-VA Nieuwerkerken ging op pad en wist een mooi tafereel in onze 
gemeente vast te leggen. Weet u waar deze foto getrokken is? Laat het ons weten 
en maak kans op een prachtige waardebon bij een lokale handelaar. 

Bij meerdere juiste antwoorden zal een onschuldige en ontsmette kinderhand de 
winnaar trekken.

N-VA wil camera’s 
tegen sluikstorten
Het probleem van sluikstorten in onze gemeente blij�  
hardnekkig, een oplossing blij�  uit. De N-VA wil daar-
om camera’s inzetten om sluikstorters te betrappen, 
in combinatie met GAS-boetes. In tal van gemeenten 
werkt die aanpak. Het gemeentebestuur blij�  echter 
doof voor onze voorstellen. 

Het argument van het gemeentebestuur is dat de N-VA 
‘bepaalde groepen zou viseren’. Wij durven echter een kat 
een kat te noemen. Sluikstorten is niet enkel een pro-
bleem bij de autochtone Vlaamse bevolking, maar is dat 
ook bij een minderheid van de buitenlandse loonwerkers 
die jaarlijks onze landbouwbedrijven komen verster-
ken. Wie in bepaalde straten afval gaat ruimen, ziet dat 
duidelijk aan het type afval. “Deze loonwerkers verdienen 
zeker onze appreciatie voor het harde werk dat zij elk jaar 
verrichten, maar ze moeten ook weten wat kan en niet 
kan in onze gemeente,” oordeelt het N-VA-bestuur. Sluik-
storten is duidelijk een van de dingen die niet kunnen. 

Volgens de N-VA kan het gemeentebestuur daarin een 
belangrijke rol spelen, door in samenwerking met de land-
bouwbedrijven met deze arbeiders in een positieve dialoog 
te gaan en hen gericht te gaan sensibiliseren, net zoals men 
dat moet doen voor de autochtone bevolking. 

Nieuwerkerken wordt verder 
uitgekleed
“Wat je zelf doet, doe je beter.” Het is alleszins niet de leuze 
van ons gemeentebestuur. Na de overdracht van de gemeen-
telijke dienst voor warme maaltijden in privéhanden, volgt 
ook de gemeentelijke buitenschoolse opvang Het Bieke 
dezelfde weg. De privatiseringstsunami in onze gemeente is 
niet meer te stoppen.

Wat is er aan de hand?
Het gemeentebestuur stelt vast dat een aantal gemeentelijke 
diensten meer kosten dan ze opbrengen. Om de rekeningen te 
doen kloppen, moet de gemeente geld bijleggen. Dit geldt zo 
voor de buitenschoolse opvang: Het Bieke draait al jaren verlies 
met een loonkost van om en bij 450.000 euro en een tekort 
van ongeveer 238.000 euro. Dat is niet min. Bovendien wordt 
het steeds moeilijker om te voldoen aan de hoge kwaliteitsver-
eisten, zoals bij de dienst Warme Maaltijden voor senioren en 
gehandicapten. Nochtans is kwaliteit in het algemeen nooit een 
probleem geweest. Het gemeentebestuur redeneert wel dat ‘het 
huidige personeel niet in staat is om dezelfde kwaliteit in de 
toekomst te garanderen’. Dat getuigt van weinig vertrouwen.

Bezorgdheid over het personeel
N-VA Nieuwerkerken is voor het idee dat alle gemeentelijke 
diensten op de meest efficiënte wijze worden georganiseerd. 
De dienstverlening voor de burger en de betaalbaarheid ervan 
zijn nu eenmaal cruciale factoren om een project in stand te 
kunnen houden. We hebben wel een probleem met de manier 
waarop het personeel wordt behandeld. Om deze reden heeft 
N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops tegengestemd 
in de gemeenteraadszittingen wanneer deze punten aan bod 
kwamen. Het ‘personeel van de warme maaltijden’ wordt aan 
haar lot overgelaten. Voor het personeel van het Bieke is er 
beter gezorgd. Deze zullen mee overgaan naar de VZW Ferm, 
de organisatie die voortaan de buitenschoolse opvang zal 
organiseren.

Fotowedstrijd

E-mail uw antwoord naar: Jeroen.achten@n-va.be
Of steek een briefje in de brievenbus: Kerkstraat 185, Nieuwerkerken

www.n-va.be/nieuwerkerken
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Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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